
Subsemnatul, BALEA Ioan, Consilier Local ales în cadrul Consiliului Local MIHAI VITEAZU, în
urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225 alin (2) din OUG nr.
57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:
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BALEA Ioan
Consilier Local MIHAI VITEAZU
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1. ROLURI ASUMATE
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului

● Comisia de Urbanism

2. ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Local sau comisii de specialitate

● Am participat la dezbaterea a 112 proiecte de hotărâri din care 12 în anul 2020 și
100 în anul 2021. Dintre acestea 12 au fost adoptate în 2020 și 96 în 2021.

● În 2020 am votat 8 proiecte,  1 abținere și 3 voturi împotrivă;
● În 2021 am susținut 88 proiecte, 5 abțineri și 5 impotrivă, iar la 1 proiect nu am

participat la vot fiind vorba de punerea în aplicare a unei hotărâri judecătorești
într-un proces pe care l-am câștigat cu primăria Mihai Viteazu.

2.1. Amendamente depuse și aprobate

● Am propus ca bursele școlare să nu fie alocate într-un număr limitat ci să fie
recompensați toți elevii care îndeplinesc criteriile stabilite prin OG.

● În cadrul comisiei de urbanism am fost împotriva schimbului de terenuri cu
Transilvania Impact, alături de colegul Ing. Cornel Jucan reușind să convingem
colegii să nu acordăm avizul pentru un proiect de hotărâre în acest sens.

2.2. Inițiative implementate

● Împreuna cu cetățenii din zona str. Morii, str. Turzii, str. Brazilor, str. Florilor am
inițiat acțiunea de anulare a contractului de concesionare către Transilvania
Impact, a terenului din capătul străzii Mori, precum și a autorizatiei emisă de
conducerea Comunei Mihai Viteazu în 23.12.2020 fără cunoștința și aprobarea
Consiliului Local. Această inițiativă s-a finalizat cu deschiderea unui proces firmei
mai sus menționate, în urma unui proiect inițiat până la urmă de către dl. Primar.

● Am solicitat în mai multe rânduri amplasarea de containere pentru gunoiul
provenit din moloz, mobilier uzat și alte deșeuri care nu se ridică în mod normal
de către firma de salubritate și am obținut, punerea în aplicare a acestei propuneri.

● Am cerut respectarea HCL din 2019 de către UAT-ul Mihai Viteazu prin care
Transilvania Impact a primit autorizația pentru a exploata terenul în suprafață de
4 ha din zona Bodog, cu condiția de a repune în circuitul agricol terenul respectiv,
fapt care nu s-a intamplat și de care este răspunzător conducerea UAT-ului.
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3. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII

Am cerut informații despre lucrările pe care le execută firma contractată de CAA pe raza
comunei și care provoacă foarte multe neplăceri cetățenilor cum ar fi:

● în Satul Cornești au spart în mai multe locuri șanțul de colectare a apei pluviale
amenajat în urma cu 1 an (2019) fără să-l mai readucă la starea inițială;

● în Mihai Viteazu pe str. Morii au acoperit pe aproximativ 300 m șanțul de colectare
distrugând și tuburile care asigurau continuitatea acestuia și accesul cetățenilor pe
proprietăți;

● am solicitat să se întreprindă măsurile necesare pentru a se introduce canalizare
în satul Cornești pe străzile care dintr-o eroare nu au fost cuprinse în proiectul
CAA;

● am cerut dlui Primar să se ia măsuri pentru a se asigura materiale
igienico-sanitare în școala Mihai Vodă, dat fiind faptul ca mai mulți părinți au
semnalat că nu sunt puse la dispoziție măști sanitare pentru elevi.

4. AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN
Am răspuns tuturor celor care m-au contactat atât personal cât și pe diferite cai de

comunicare din mediul on-line sau telefonic, preluând problemele și propunerile
dumnealor și prezentându-le mai departe spre administrațiile locale, județene sau
centrale și am să amintesc câteva dintre acestea:

● solicitarea ajutorului dlui Deputat Viorel Băltărețu pentru problemele de
infrastructură din zonă, cum ar fi:

○ podul peste Arieș;
○ portiunea de drum de pe str. Armatei(lucrări care au fost finalizate);
○ DN75 Turda-Câmpeni(unde s-a finalizat porțiunea din județul Alba și să sperăm

că anul acesta se va rezolva și porțiunea Lungești-Moldovenești pe care o
monitorizăm);

○ reducerea zgomotului pe autostrada A3, în zona Comunei Mihai Viteazu, problema
pentru care cei de la CNAIR au comandat un studiu în urma sesizărilor primite.

● La nivel județean am solicitat sprijin colegilor Adela Dehenes, Ionut Florea, Ovidiu Nistor,
Elena Musaca și Mihai Iepure în problemele de transport și salubritate gestionate foarte prost, din
punctul meu de vedere, de către dl Presedinte al Consiliului Judetean.
● Am participat alături de parlamentarii Viorel Băltărețu și Cristian Bordei și cetățenii
satului Cheia la dezbaterea publică organizată cu ocazia solicitării acordului de mediu de către
firma Saint Gobain, unde s-a obținut promisiunea din partea firmei Saint Gobain, că vor face tot
posibilul pentru a  reduce disconfortul pentru locuitorii satului Cheia.
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